

GO HANYŮ!

Computer games — Authentic

Suggested discussion points

1. Why have computer games become a hot topic (热点话题) in China?
2. Why do young people particularly like computer games?
3. What are the advantages and disadvantages of playing computer games?
4. Why don't Chinese parents like their child playing too much computer games?
5. Discuss with your classmates to find out how to use computer games wisely.

Computer games — Pedagogical

Suggested discussion points

1. What are the advantages and disadvantages of playing computer games?
2. What are the advantages and disadvantages of going to internet café?
3. What are the problems brought by going to internet café?
4. How can we solve the problems mentioned in question 3?

Answers

Activity 2

A

- (1) 网游，又称“网络游戏”，是一种年轻人很喜欢的娱乐活动。
- (2) 现在，中国的网络游戏有很多。
- (3) 这些网络游戏中，有来自国外的，也有中国人自己发明的。
- (4) 玩网络游戏，有好处也有坏处。
- (5) 好处是不仅能让人心情好，而且也能减少学习和工作带来的压力。
- (6) 坏处是不少年轻人玩网络游戏玩上瘾，浪费了时间和精力。

B

- (1) 网吧是一个人们可以在那里上网的公共的地方。
- (2) 中国到处都有网吧，大、中城市有，小城市也有。
- (3) 到网吧去的主要都是年轻人。
- (4) 在网吧里，年轻人通过打网游、聊天、看视频等来放松心情，减少压力，结交朋友等。
- (5) 但是，网吧也带来了不少问题。
- (6) 比如未成年人进入网吧以及网络上的暴力、色情会对年轻人有不良影响等。
- (7) 中国的网吧问题的解决需要政府和我们大家一起努力。

Computer games — Pedagogical conversation

Suggested discussion points

1. Do you play computer games? Give reasons to support your response.
2. If you play computer games, what type of computer games do you like playing? Give reasons to support your response.

Computer games — Pedagogical discussion

Suggested discussion points

1. What are your favourite computer games and why do you like them?
2. Summarise the advantages and disadvantages discussed in this video.
3. Please give any other advantages and disadvantages of computer games not discussed in this video.